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Akce je platná od 11. 11. do 29. 11. 2020.
Více na www.alza.cz/black-friday
Akce je platná od 11. 11. do 29. 11. 2020. 
Více na www.alza.cz/black-friday
Akce je platná od 11. 11. do 29. 11. 2020. 

 www.alza.cz/black-friday
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4,1%
ROČNÍ ÚROK

Zastavovaný areál zámku Račice
v rámci dluhopisového programu
e-Finance CZ v celkové hodnotě uve-
řejněné na adrese www.e-finance.eu/
/zajistene-dluhopisy.

Investice od 50 000 Kč
Dvouleté dluhopisy
Roční úrok 4,1 % po celou dobu investice
Úrok vyplácený jednou ročně
Možnost předčasného splacení

Česká národní banka schvaluje tento prospekt pouze z hlediska toho, že
splňuje normy týkající se úplnosti, srozumitelnosti a soudržnosti, které
ukládá nařízení (EU) 2017/1129. Toto schválení by se nemělo chápat
jako potvrzení kvality cenných papírů, které jsou předmětem tohoto
prospektu. Investoři by měli provést své vlastní posouzení vhodnosti
investování do těchto cenných papírů.

Doporučujeme, aby si potenciální investoři přečetli prospekt, než-li učiní
investiční rozhodnutí, aby tak plně pochopili potenciální rizika a výnosy
spojené s rozhodnutím investovat do cenných papírů.

Konečné podmínky a prospekt dluhopisů schválený ČNB naleznete na www.e-finance.cz/dluhopisy-informace.
Objednání dluhopisů: www.e-finance.eu nebo  +420 515 555 555

ZAJIŠTĚNÉ DLUHOPISY
ZÁSTAVNÍM PRÁVEM K NEMOVITOSTEM

PROPAGAČNÍ
SDĚLENÍ

HOTOVÁ JÍDLA AŽ DOMŮ K USKLADNĚNÍ
V LEDNICI, VAKUOVĚ BALENÁ PŘIVEZEME ZDARMA V BRNĚ A OKOLÍ

Volejte
24 hodin denně
+420 515 555 565

Rozvoz
Brno a okolí do 25 km
ZDARMA, pondělí–neděle

E-shop
www.eFiShop.cz
nabídka jídel s možností
objednávky 24 hod. denně

Vakuované hotové jídlo až domů s trvanlivostí 7 dní si
můžete objednat od kuchařů restaurací a hotelů skupiny
e-Finance, a.s. s dovozem až domů v Brně a okolí do
25 km nebo k osobnímu vyzvednutí v Brně v eFi Hotelu,
Bratislavská 52 a restaurantu Tefiti, Zelný trh 4.
Jídlo je baleno po dvou porcích, připraveno ke skladování
v lednici a ohřátí v mikrovlnné troubě nebo na plotně.
V nabídce jsou polévky, klasická jídla české kuchyně a ital-
ské těstoviny. Každý týden nabídku jídel obměňujeme.
V eFiShopu nabízíme také teplá jídla určená k okamžité
spotřebě rozvážená v menu boxech, delikatesy a základ-
ní potraviny.

SVATOMARTINSKÁ HUSA
Objednejte si svatomartinské menu až domů

Objednávejte na:

 515 555 565
www.efishop.cz
jidlo@efishop.cz
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ČEŠI Z LEDU.
OTUŽOVÁNÍ
ZAŽÍVÁ BOOM STRANA 2

Snímek vznikl loni na Tři krále. Do ledové Vltavy v Praze kvůli němu vlezl náš nebojácný fotograf. MAFRA – PETR TOPIČ

KREATIVNÍ ŠKOLA.
DALŠÍ LEKCE UVNITŘ
JAK SPRÁVNĚ VYVOZOVAT HLÁSKY? U TOHO SE POBAVÍTE! STRANA 8

Svátek slaví: Nikola

Zneužívá
Google svého
postavení?
Skupina firem chce po
Evropské komisi tvrdší
postup vůči internetovému
gigantu. Nespokojenost
zní i z Česka. Podle nich
Google zneužívá svého
dominantního postavení
a při vyhledávání hesel na
internetu preferuje vlastní
produkty. STRANA 3

Covid slábne,
opatření ne
Rizikové skóre, podle
kterého se budou v Česku
měnit opatření proti
covidu, kleslo ze 70 bodů
na 62. Nadále zůstává ve
čtvrtém stupni, blíží se
třetímu. Ministr
zdravotnictví Jan Blatný se
dnes chystá na vládě
navrhnout zmírnění
opatření. STRANA 4

Výjimka pro
Notre-Dame
Lomy, kde se těží
kvádříkové zdivo nezbytné
na opravu pařížské
katedrály Notre-Dame,
získají příslušné výjimky
a budou moci rychle
obnovit činnost nebo se
rozšířit. Katedrála byla
poškozena během požáru
v dubnu 2019. STRANA 5

„Malý zázrak“
Trenér fotbalové
reprezentace Jaroslav
Šilhavý považuje výhru ve
skupině B2 Ligy národů
a postup do elitní Ligy A za
malý zázrak vzhledem
k tomu, jak tým během
všech tří podzimních srazů
zasáhl koronavirus. Postup
si fotbalisté vybojovali po
vítězství 2:0 nad
Slovenskem. STRANA 9
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Právník Tomáš Prokop šéfuje
I. plaveckému klubu otužilců
Praha v Braníku. Tam, kde se
točil film Bába z ledu. „Chodí-
vají k nám stovky lidí,“ řekl
v rozhovoru deníku Metro
o vzrůstající oblibě otužování
ze strany Čechů.

Poznáte otužilce na ulici
na první pohled?
Nepoznám. Ale poznám na

první pohled exhibicionistu.
Když jde v této době v kraťa-
sech. To je divné a já to úplně
v oblibě nemám. Jistě, je
mezi nimi část těch, kteří to
mají jako životní naladění.

Za okupace nesměli otužil-
ci závodit. To se Němci
báli, že by otužilí Češi byli
nebezpeční?
Nehledejte v tom nic složi-

tého. Jakákoli organizovaná
činnost, že semohli lidé schá-
zet bez kontroly, jim připada-
lo už z principu nebezpečné.

Odolávají otužilci více ko-
ronaviru?
Takovou statistiku nemá-

me, asi by ani nebyla příliš
hodnověrná, té nemoci může
podlehnout i otužilec, pokud
má jiné zdravotní problémy.
Protože mohl dostat silnou
dávku viru a ani otužování
mu nemusí pomoci. Platí ale,
že otužilé tělo je v lepším
zdravotním stavu. Ve statisti-
ce by mělo vyjít, že budou co-
vidu lépe odolávat, protože
jsou obecně méně náchylní
k nemocem z nachlazení.
Otužuji se skoro čtvrt století
a nepamatuji, že bych měl
rýmu.

Je víc organizovaných,
nebo neorganizovaných
otužilců?
Organizovaných je něco

přes tisícovku, neorganizova-
né nespočítám. Nárůst neor-
ganizované části otužilců se
výrazně zvyšuje. Vycházím
z toho, že právě část neorga-
nizovaných otužilců oslovuje
kluby a vstupuje do nich. Je
jich ale víc. Každopádně otu-
žilectví prožívá enormní
boom.

Čím si to vysvětlujete?
Je to víc faktorů. Mluví se

o otužování, lidé tomu podlé-
hají. Vznikají otužilecké sku-
piny na Facebooku. To lidi
hodně nažhaví. A taky – film
Bába z ledu, to je kultovní
otužilecký film. Během pan-
demie stojí za větším počtem
otužilců i fakt, že těch činnos-
tí, které lze obecně provozo-
vat, není moc. Lidé nemají co
dělat. Většina cyklistů zazi-
movala kola – a co teď? Po-
kud přes zimu neběhají, je
otužování jedna z možností.
Jsou plné lesy a parky a taky
břehy řek a rybníků a dalších
vodních nádrží. Naše klubov-
na v Braníku je teď kvůli
opatřením zavřená, ale jindy
se tam během dne objeví
i dvacet lidí, kteří k organizo-
vaným nepatří a přijdou se
koupat. Připomínám, že
i v létě má Vltava kolem pat-
nácti stupňů.

Je víc žen, nebo mužů?
Kdysi platilo, že na tři až

čtyřimuže připadá jedna otu-
žilkyně, teď, pokud registru-
jeme nováčky, je to obráce-
ně. Nejedná se o sportovní
otužilce, kteří to mají spoje-
né i se závody. Třeba zimní
pohármá asi třicet závodů od
podzimu do jara. Přibývají

kondiční otužilci, kteří tím
navracejí starootužilectví
kvůli zdraví. Nemají sportov-
ní ambice. Na příliv nováčků
má vliv i kampaň k otužování
v televizi, kterou rozjel Český
olympijský výbor.

Chodí k vám do Braníku
lidé i proto, že se právě
tady točila Bába z ledu?
To se nedomnívám. Ta loka-

lita je profláklá, lidé vědí, že
když si chtějí zaplavat, u nás
je to nejlepší. Funguje tichá
pošta, k nám chodívají stov-
ky lidí.

Otužilecký křest si hereč-
ka Zuzana Kronerová, hlav-
ní hrdinka Báby z ledu, od-
byla u vás?
Kupodivu to snášela lépe

než její filmový partner Pavel
Nový, jinak člověk, který
v zimě chodí v kraťasech. Ve
filmu jsme si pochopitelně za-
hráli imy, pražští otužilci. Ne-
bylo to jednoduché. Některé
záběry se opakovaly třikrát,
čtyřikrát, pětkrát. Někteří čle-
nové klubu reptali.

Otužilci reptali, že musí
do studené vody?
Je obecný omyl, když si lidé

myslí, že otužilec leze do
vody buď na několik hodin,
nebo plavání stále opakuje,
kolikrát tam vydrží. Správné
otužování je jednou, jen chví-
li, dvě tři minuty, nejedná-li
se o delší trasu v rámci závo-
du. Takže lézt stále a stále do
vody, protože to filmaři vyža-
dují, to je pro pravého otužil-
ce utrpení.

Co Zuzana Kronerová?
V jejím případě měl film

pozitivní vyústění v tom, že
u otužování zůstala.

V čem jsou výhody organi-
zovaného otužování opro-
ti neorganizovanému?
V know-how. Spousta lidí

dělá chyby, i já jsem se jich

dopouštěl, když jsem začínal.
Třeba jestli vlítnout do vody,
pak zase honem ven a opako-
vat to, nebo tam vlézt jen jed-
nou a na delší časový úsek,
prodlužovat pokaždé pobyt
ve vodě. Lidé řeší, jestli se otu-
žovat denně, nebo třikrát týd-
ně. To všechno je dávno vyře-
šené, a když přijdete do klu-
bu, neotužujete se metodou
pokus–omyl. Vyvarujete se
zdravotních chyb.

Jak je to tedy podle zkuše-
ných správně?
Nechodit do vody víc než

třikrát týdně, když je voda
pod deset stupňů, tak už je to
zbytečné. Dvakrát je v poho-
dě, jednou na udržení otuži-
losti. Určitě mít dva tři dny
vždy na regeneraci. Třeba při
třech stupních nad nulou
a patnácti minutách ve vodě
už dostane tělo pořádný zá-
hul. Není dobré vlézt do vody
a za pět minut opakovat. Sta-
čí jednou, osušit se, zahřát se.

Co je příjemnější? Lézt do
studené vody, nebo se spr-
chovat studenou?
Pro řadu lidí je studené spr-

chování víc nekomfortní než
ponořit se do vody. Já tomám
taky. Ale – pokud se k tomu
nekomfortu přinutíte, když
si po teplé sprše dáte stude-
nou, stačí minuta, tak je to
nepříjemné. O to ale jde. Hla-
va si totiž zvyká na nepříjem-
no a je to přidaná hodnota.
Vy se tím překonáváte a je to,
v hlavě, zdolávání nějaké pře-
kážky, což se obecně v životě
hodí. Není to jen zdravotní
benefit, když pominete, že
po čtyřech pěti týdnech tako-
vého sprchování vás nějaké
škrábání v krku či rýmičky
zcela míjejí. Navíc teplo, kte-
ré posléze přijde, to je báječ-
ná odměna.

PAVEL
HRABICA
pavel.hrabica@metro.cz

Na základě klinických zkoušek
doporučují lékaři většiny vyspě-
lých států používat vlasovou
minerální kosmetiku THERMAL
při nadměrném vypadávání
a lámání vlasů, při tvorbě koutů
a pleše i při opakované tvorbě
lupů a to u mužů i žen.
Nejmodernější technologie výroby
Thermalu kombinuje známé účinky
termální vody a vína se speciální
patentovanou recepturou. Účinné
látky přípravků THERMAL jsou
biosyntetické metalproteiny, které
mají v buňkách důležitou regene-
rační úlohu. Tyto přípravky jsou
speciálně vyrobeny jako stimulátory
vlasového růstu a mají optimální
PH. Účinné látky THERMAL krému
a THERMAL šampónu pronikají
hluboko ke kořínkům vlasů, regene-

rují vlasové cibulky a vyživují vlas
po celé jeho délce. Jsou vynikající
pro zastavení nadměrného vypadá-
vání vlasů a zastavení tvorby koutů.
V mnoha případech aktivují vlasové
cibulky a obnovují růst vlasů na
místech, kde jsme se s pleší již smířili.

Tyto výrobky s úspěchem
uvedla na náš trh firma SENS,
697 01 Kyjov, Komenského 606,
Tel.: 518 615 091 kde si přípravky
můžete přímo zakoupit nebo
objednat na dobírku, s přesným
návodem. Jedna vlasová kúra se
skládá ze 2ks krému THERMAL
(lks330Kč)ašampónuTHERMAL
(330 Kč). Jedna kompletní kúra
za 990 Kč. U těžších stavů je
doporučováno absolvovat za sebou
dvě tyto kúry.

VLASY ZNOVU ROSTOU

www.thermal-sens.cz

Tomáš Prokop v únorové Vltavě 2x ARCHIV TOMÁŠE PROKOPA

Dvě generace: Božena Černá (90) a Tomáš Prokop (45)

inzerce

Otužilci teď prožívají v Česku
zlaté časy, je jich čím dál víc
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Skupina firem
chce po Evropské
komisi tvrdší po-
stup vůči interne-
tovému gigantu.
Nespokojenost zní
i z Česka.

Tenhle problém se táhne už
několik let. Google zneužívá
svého dominantního postave-
ní a při vyhledávání hesel na
internetu preferuje vlastní
produkty. Evropská komise
za tuto aktivitu firmě udělila
pokutu už v roce 2017 (viz
box). Google ale upřednostňu-
je své služby dál. Celkem
135 podniků a 30 profesních
asociací ze zemí Evropské
unie se proto obrátilo na vý-
konnou místopředsedkyni
Evropské komise a komisař-
ku pro hospodářskou soutěž
Margrethe Vestagerovou. Do-

pisem žádají o tvrdší postup
vůči americkému gigantu.
„Google uměle udržuje uži-

vatele uvnitř vlastních služeb
a brání jim v návštěvách kon-
kurenčních, relevantnější slu-
žeb,“ stojí v otevřeném dopi-
se, který podepsaly také čes-
ké společnosti. Mezi nimi je
například vyhledávač nábyt-
ku Favi.cz. „V našem odvětví
jde o produktový srovnávač
Google Shopping, který je ve
výsledcích vyhledávání privi-
legován v prostoru, ke které-
mu nemají konkurenční pro-
duktové srovnávače přístup,“
komentuje praktiky Jan Za-
jíc, generální ředitel Favi.cz.
„Chování Googlu v rámci na-
kupování zboží je velmi ne-
bezpečný precedens, protože
ohrožuje spoustu služeb a fi-
rem napříč různými odvětví-
mi,“ dodává Tomáš Braver-
man, šéf Heureka.cz.
Mezi další signatáře, kteří

se k otevřenému dopisu při-
pojili, patří také LMC (provo-

zovatel webu Jobs.cz a Prá-
ce.cz), Glami, Biano, Hledejce-
ny a Srovname.cz. Mezi ev-
ropské subjekty, jež proti
chování Googlu vystupují, pa-
tří například Booking.com,
Flixbus, Yelp či SkyScanner.

Sám Google zneužívání své
dominantní pozice popírá. Zá-
stupce vyhledávače pro zpra-
vodajskou agenturu Reuters
odpověděl, že nepřestane při-
cházet s novými službami,
které Evropanům přináší vět-

ší výběr a konkurenci. „Lidé
od Googlu očekávají, že jim
poskytne ty nejrelevantnější
a nejkvalitnější výsledky, kte-
rým mohou věřit,“ reagoval
zástupce internetové společ-
nosti. MAREK HÝŘ

Žloutky s máslem vyšleháme do pěny
a postupně přidáme Salko, mléko, mouku,
prášek do pečiva a mandle.

Z bílků vyšleháme sníh
a přidáme do směsi.
Pečeme asi 40 až 45 minut.

www.tatramleko.cz
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Evropská komise (EK) udělila
za porušování pravidel hospo-
dářské soutěže internetové
společnosti už několik pokut.

● V březnu 2019 dostal Google
pokutu 1,49 miliardy eur
(zhruba 38,2 miliardy korun)
kvůli omezování konkurentů
na trhu s internetovou
reklamou.

● V červenci 2018 udělila
komise společnosti pokutu
4,34 miliardy eur (zhruba
111 miliard korun) za zneužití
dominantního tržního posta-
vení jejího mobilního operač-

ního systému Android. Podle
Evropské komise Google od
roku 2011 omezoval výrobce
zařízení, která Android
využívala.

● V aktuálním dopise se dotče-
né společnosti odvolávají na
verdikt z roku 2017. Googlu
byla tehdy udělena pokuta
2,42 miliardy eur (zhruba
62 miliard korun) za zneužití
dominantního postavení na
trhu. Ve svém vyhledávači po-
dle komise firma zvýhodňova-
la jiný vlastní produkt, a to
službu pro porovnávání
obchodních nabídek.

inzerce

Citát

Také v on-line prostře-
dí je dominantní posta-
vení velmi nebezpeč-
né a v konečném dů-
sledku ohrožuje byz-
nys i spotřebitele.
TOMÁŠ BRAVERMAN
HEUREKA GROUP

Obří pokuty pro Google

Google zneužívá svou pozici,
varují i české společnosti
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Ministr navrhuje
zmírnění opatření,
Česko nesmí rozvol-
nit moc rychle.

Rizikové skóre, podle které-
ho se budou v Česku měnit
opatření proti covidu, kleslo
ze 70 bodů na 62. Nadále zů-
stává ve čtvrtém stupni, blíží
se třetímu. Ve středu testy
prokázaly koronavirus
v 5515 případech, proti minu-
lému týdnu o 3405 méně.
V Česku je přes 100 tisíc naka-
žených. Počet úmrtí s covi-
dem vzrostl ve středu o 66 –
na 6740, z toho téměř polovi-
na připadá na listopad. Vyplý-
vá to ze včerejších údajů na
webu ministerstva zdravot-
nictví.
Čtvrtý rizikový stupeň zna-

čí v protiepidemickém systé-
mu (PES) vážný stav. Počet na-
kažených v populaci je vyso-
ký a riziko dalšího zhoršová-
ní situace je významné. Ohra-
ničený je 61 a 75 body. V Čes-
ku jsou nyní zavedena opatře-
ní odpovídající pátému, nej-
horšímu stupni. Ministr zdra-
votnictví Jan Blatný minulý
týden uvedl, že pokud číslo
zůstane do středy pod 75, na-
vrhne vládě zmírnění opatře-
ní. To by mohlo platit zřejmě
od příštího pondělí. Blatný se
na vládu se zmírněním opat-
ření chystá dnes. S minis-
trem školství Robertem Pla-

gou včera probral další mož-
nosti. „Studenti posledních
ročníků vysokých škol se bu-
dou moci od 25. listopadu
vzdělávat ve skupinách po
20 lidech. Platí to pro labora-
torní, praktickou nebo umě-
leckou výuku,“ řekl Plaga.
Další žáci základních škol se
vrátí do školních tříd v pondě-
lí 30. listopadu. Bez omezení
půjdou děti z prvního stupně
a 9. třídy, další třídy druhého
stupně se budou ve škole stří-
dat. Studenti ostatních roční-
ků vysokých škol by se podle
vyjádřeníministra Plagyměli

vrátit do škol až v nižších
stupních rizika, ve třetím
stupni první ročníky. Součas-
ná uvolnění výuky jsou pod-
míněna tím, že vláda schválí
navržený přesun Česka do
čtvrté úrovně přísnosti opat-
ření podle rizikového skóre
protiepidemického systému
PES.
Vývoj epidemie koronavi-

ru vykazuje známky brzdění,
je ale nezbytné pokračovat
v dodržování vládních opatře-
ní, řekl poslancůmpři projed-
návání prodloužení nouzové-
ho stavu Blatný. ČTK

Vzácná houba ČTK

Snědl peklo
Radim Řehůřek se stal
v Pelhřimově rekordma-
nem v pojídání nejpálivěj-
ších papriček na světě.
Řekl, že mu papričky mírní
projevy nevyléčitelného
Usherova syndromu, kvůli
kterému přichází o sluch
a zrak. Kapky z pálivých
papriček a bylin si kape
přímo do očí. Zatímco dřív
vnímal jen světlo, nyní do-
káže rozeznat obrysy. „Pře-
kvapeni úspěchem léčby
jsou i lékaři, kteří mě pravi-
delně sledují,“ řekl včera
Řehůřek. V sídle Agentury
Dobrý den ustavil nový
český rekord, když dokázal
během deseti minut sníst
93 gramů (13 kusů) papri-
ček druhé nejvyšší pálivos-
ti na světě. V takzvané Sco-
villeho stupnici (SHU) má
pálivost papričky hodnotu
přes dva miliony. Feferon-
ky mají hodnotu přibližně
1000 SHU. ČTK

Pro prodloužení nouzového
stavu až do 20. prosince vláda
do uzávěrky tohoto vydání de-
níku Metro hlasy nesehnala.
Opoziční strany kritizují vládní
opatření proti šíření koronavi-
ru, která diskriminují provozo-
vatele malých obchodů a slu-
žeb, jež jsou zavřené. Na rozdíl
od velkých obchodních
řetězců.

● Pro prodloužení o dalších
30 dnů je ministr zdravotnic-
tví Blatný. Za hlavní důvod
pokládá ministr snahu udržet
sníženou mobilitu lidí a tím
možnost sociálních kontaktů.
Blatný očekává, že před Váno-
ci by se Česko mohlo dostat
díky opatřením na stupeň tři
v novém protiepidemickém
systému.

● Do konečného vítězství nad vi-
rem je podle Babiše ještě dale-
ko. „Očekávám, že budeme
i nadále dodržovat všechna
opatření a že nebudeme orga-
nizovat žádné vánoční večírky
a podobné akce,“ apeloval na
lidi premiér Andrej Babiš.

● Do něj se ve Sněmovně
pustila opozice. Kritizuje ho
za špatná rozhodnutí. Kvůli
nim je prý Česko v ohromných
ztrátách, a to finančních
i lidských. „Babiš omezil pro-
vozovny, maloobchod, pone-
chal otevřené jen velké ob-
chodní řetězce. Zabránil dě-
tem se prezenčně vzdělávat,
zlikvidoval gastronomii i služ-
by,“ řekl šéf Pirátů Ivan
Bartoš. Zdroj: iDNES.cz

Objevili lanýže.
Byla to náhoda
Rutinní podzimní rytí zá-
honu v brněnské botanic-
ké zahradě přineslo neče-
kaný objev – plodnice la-
nýže zimního, vzácné
houby a vyhledávané po-
choutky. Nikdy dříve se
na místě nenašly. Jak se
výtrusy lanýže dostaly
pod zem v centru Brna
a „osídlily“ kořenový sys-
tém buku, nejspíš zůstane
záhadou. Možná se do Bo-
tanické zahrady Přírodo-
vědecké fakulty Masaryko-
vy univerzity dostaly s osi-
vem získaným z nějaké

středomořské nebo fran-
couzské zahrady. Lanýže
jsou velmi ceněné pro
svou nezaměnitelnou
chuť i aroma. Zároveň pat-
ří k nejdražším surovi-
nám pro přípravu pokr-
mů. Sběr lanýžů je v Čes-
ku ve volné přírodě zaká-
zaný. Prodávané lanýže
různých druhů pocházejí
většinou z Itálie a Francie.

Hejtman je
nevinný
Sledovaný případ je u kon-
ce. Liberecký hejtman
Martin Půta je nevinný,
rozhodl Vrchní soud v Pra-
ze. Informaci přinesla Čes-
ká televize. Půta s dalšími
11 lidmi a čtyřmi firmami
čelil obžalobě v korupční
kauze spojené s dvěma
projekty firmy Geotermál-
ní energie pro občany za
téměř 100 milionů korun.
Obecně prospěšná společ-
nost na ně chtěla čerpat
evropské dotace, vyplace-
no nebylo nic. ČTK

Oběti násilí při demonstra-
cích ze srpna 1969 k výročí
okupace Československa voj-
sky Varšavské smlouvy budou
odškodněny zákonem. Prezi-
dent Miloš Zeman s tím sou-
hlasil. Návrh předložili poslan-
ci všech frakcí vyjma komunis-
tů. Podle předlohy mají pří-
buzní těch, kteří při demon-
stracích zemřeli po zásahu oz-
brojených složek státu, dostat
jednorázově 200 tisíc korun.

Lidé, kteří utrpěli zranění s tr-
valými následky, mají nárok
na 90 tisíc, ostatní zranění na
40 tisíc korun. Nárokmusí být
prokázán lékařskou zprávou,
úmrtním listem či výpovědí
nejméně dvou svědků. Při de-
monstracích v srpnu 1969 při-
šlo o život pět lidí, pět bylo zra-
něno těžce a 26 lehce. Návrh
zákona počítá s náklady na od-
škodnění ve výši 2,5 až 4,5 mi-
lionu korun. ČTK

Covid slábne, ale
omezení zůstanou

Prodloužení nouzového stavu

Krátce

1969. Odškodnění
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Těžba speciálního
kamene na
opravu slavné
pařížské
katedrály
dostane vládní
výjimku.

Lomy, kde se těží kvádříkové
zdivo nezbytné na opravu pa-
řížské katedrály No-
tre-Dame, získají příslušné
výjimky a budoumoci rychle
obnovit činnost nebo se rozší-
řit. Uvedl to mluvčí francouz-
ské vlády Gabriel Attal.
Pařížská katedrála vzpla-

nula 15. dubna 2019. Než
hasiči požár následujícího
dne nad ránem uhasili, zničil
oheň střechu, krov a špiča-
tou věž z 19. století, takzva-
ný sanktusník.
„Vláda představila naříze-

ní, které umožní obejít mno-

hé postupy a povinnosti nut-
né k obnovení či rozšíření ka-
menolomů, což citelně
usnadní práce na restaurová-
ní katedrály Notre-Dame, jež
si nutně žádá kvádříkové zdi-
vo,“ uvedl Attal.
Nyní dělníci ve výšce něko-

lika desítek metrů odstraňu-
jí 35 tisíc železných trubek
obřího lešení, které bylo na
katedrále už před požárem
a oheň je značně poškodil.
Tento úkol by měli stihnout
do Vánoc a pak budemoci za-
čít vlastní rekonstrukce.
Po požáru prezident Em-

manuel Macron oznámil, že
si přeje, aby rekonstrukce tr-
vala pět let a katedrála byla
znovu otevřena v roce 2024.
Po příčinách požáru se stá-

le pátrá. Nejpravděpodobněj-
ší příčinou se jeví elektrický
zkrat nebo špatně uhašený ci-
garetový nedopalek. Podle vy-
šetřovatelů významný
chrám nikdo nezapálil
úmyslně. ČTK a MET

inzerce

Práce na katedrále pokračují. Dělníci nyní odstraňují poškozené lešení. PROFIMEDIA.CZ

Otevřou lomy pro Notre-Dame
kvůli rekonstrukci po požáru
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„Číšník
tady odvádí

medvědí službu.“

MAREK MAHDAL
Facebook
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Doplňte do obrazce všechna slova.
3 – AVE, CÍL, OSA, UŠI, VĚŽ, ZIP
4 – MYSL, PLOT, PULS, SLON, SOKL, UHEL, ŽÁCI
5 – EDICE, KONTO, PALMA, STÉCI, VYŽLE, ŽLUNA, ŽUPAN

ČT1 ČT2 Nova ÓčkoPrima

16.35 Polopatě
17.30 AZ-kvíz
18.00 Události v regionech
18.25 Kde domovmůj?
19.00 Události
19.56 Branky, body, vteřiny
20.10 Četnické humoresky

(32/39)
21.40 Všechnopárty
22.35 Profesionálové
23.30 Kriminalista
00.30 AZ-kvíz
00.55 Objektiv
01.25 Banánové rybičky
02.05 Pod pokličkou
02.30 Dobré ráno
05.00 Co naše babičky uměly

ana comy jsme zapomněli
05.30 Události v regionech

16.25 Návraty k divočině (11)
16.55 Závody ve zbrojení v říši

zvířat
17.45 Boží dar – příběhy

českých potravin (3/6)
18.10 Po jedné stopě do Afriky
18.35 Labyrint světa a ráj srdce
18.45 Večerníček
18.55 Starověký Egypt (4/4)
19.20 Mizející místa domova
19.40 Postřehy odjinud
19.50 Zprávy v českém znako-

vém jazyce
20.00 Zázračná planeta: Sedm

světů – jedna planeta (7/7)
21.00 Tajemná planeta (3/5)
21.50 Fargo (3, 4/10)
23.30 Osamělá holubice (1/4)
01.05 Válečné lodě

15.55 Mentalista II (7)
17.00 Odpolední Televizní no-

viny, Sportovní noviny
17.30 Co na to Češi
18.25 Ulice (3940)
19.30 Televizní noviny, Spor-

tovní noviny, Počasí
20.20 Harry Potter a tajemná

komnata
Dobrodružný rodinný
fantasy film (USA/VB/N, 2002)

23.20 Z cizího krev neteče
Dobrodružná komedie (USA,
2013)

01.30 Mentalista II (6)
02.20 Mentalista II (7)
03.25 Co na to Češi
04.05 Ordinace v růžové za-

hradě 2 (830)

16.25 Policie v akci
17.25 Krimi zprávy
17.50 Prostřeno!
18.55 HLAVNÍ ZPRÁVY
19.40 Sport
19.55 SHOWTIME
20.15 Máme rádi Česko
21.55 Léto s kovbojem

Komedie (ČR, 1976)
23.55 Policie v akci
00.55 Námořní vyšetřovací

služba IX (1)
Povaha lovce. Krimiseriál (USA,
2011)

01.50 Walker, Texas Ranger IV
(2)

02.50 Jake a Tlusťoch IV (13)
03.50 Prostřeno!
05.25 Pohoda u krbu

06.00 Ranní fresh
09.00 Zpátečka
10.00 Óčko hity
11.00 Vodafone Future e-sport
11.10 Óčko hity
13.30 Óčko trendy
15.00 Face off
16.05 Óčko hity
16.30 Top 3 Óčko Chart
16.45 Óčko hity
17.00 Novinky
18.00 Top 5 VE SPRŠE
18.20 Óčko hity
19.00 VIP Desítka
19.50 Óčko hity
21.00 CZ & SK
22.00 Pozitivní vibrace
22.05 Party ride
1.00 Óčko flirt

NAPADÁVÁSVTIPNÝ POPISEK?
Napište bublinu a reagujte na
sloupek na:www.facebook.com/
denikmetro FOTO: 2x AP

Luštěnka

Sudoku

TV tipy
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Předsedkyně Aka-
demie věd Eva Za-
žímalová bude
členkou poradní
skupiny expertů
v Bruselu.

V přípravě konkrétních poli-
tických kroků naslouchá Ev-
ropská komise hlasu sedmi-
členné skupiny nezávislých
vědeckých poradců, takzva-
né Group of Chief Scientific
Advisors (GCSA). Nově byla
její členkou jmenována před-
sedkyně Akademie věd Eva
Zažímalová, expertní skupi-
nu doplní od května 2021.
Řešit zde bude mimo jiné
i zvládání budoucích pande-
mií.
Skupina expertů má za cíl

v rámci Group of Chief Scien-
tific Advisors taktéž připravo-
vat odborná doporučení,
díky nimž bude politika Ev-
ropské unie v souladu s nejno-
vějšími vědeckými výsledky.

„Tato skupina expertů hra-
je velmi důležitou úlohu při
tvorbě politik Evropské unie
na základě informací o vývoji
vědy a je velká čest se do této
skupiny dostat,“ říká předsed-

kyně Akademie věd Eva Zaží-
malová.
Vědečtí poradci jsou důleži-

tou součástí rozhodovacího
procesu Evropské komise
a zástupce Česka se do této
elitní expertní skupiny dostá-
vá úplně poprvé.
„Z nominace paní Zažíma-

lové máme velkou radost
a to, že uspěla v takto exklu-
zivním výběru, svědčí o vyso-
ké úrovni a mezinárodní
prestiži české vědecké komu-
nity. Velice se těšíme na spo-
lupráci a na intenzivní výmě-
nu informací o dění v evrop-
ském světě vědy,“ doplňuje

státní tajemnice pro evrop-
ské záležitosti Milena Hrdin-
ková.
Za významný úspěch české

vědy jako celku, nejen před-
sedkyně osobně a Akademie
věd ČR jako instituce, považu-
je jmenování náměstek pro ří-
zení sekce vysokého školství,
vědy a výzkumuministerstva
školství, mládeže a tělovýcho-
vy Pavel Doleček. „Věřím, že
i díky tomu se budeme v bu-
doucnu ještě více aktivně zapo-
jovat do tvorby evropské vědní
politiky,“ uvádí Doleček.
Jako vědecká poradkyně

v Bruselu bude Eva Zažímalo-

vá aktuálně řešit například
koronavirus. Evropská komi-
se totiž konstatovala, že se po-
tvrdila nepřipravenost světa
na globální infekce a je potře-
ba, aby Evropa posílila svoji
odolnost nejen vůči pande-
mii, ale vůči krizím obecně.
GCSA proto společně s etic-
kým panelem a zvláštním po-
radcem pro covid-19 vydali
minulý týden společná dopo-
ručení na toto téma a budou
se mu intenzivně věnovat
i v příštím roce.

Z úspěchu předsedkyně
Evy Zažímalové má radost
také první místopředseda
Rady pro výzkum, vývoj a ino-
vace Petr Dvořák. „Mám ra-
dost nejenom proto, že bude-
me mít blízko předsedkyně
Evropské komise českého zá-
stupce, ale zejména proto, že
paní předsedkyně vědě rozu-
mí, má ji ráda a bude těžit ze
svých zkušeností aktivní
a úspěšné vědkyně. To je
kombinace, která zaručuje,
že český hlas bude v Bruselu
slyšen a vyslyšen,“ sděluje
Dvořák.
Ve skupině vědeckých po-

radců se teď mění i vedení.
Místo bývalého ředitele
CERN Rolf-Dietera Heuera
bude v čele stát britská vědky-
ně specializující se na nano-
materiály Nicole Grobertová.

Hráči se opět dočkali. Nová
generace konzole od společ-
nosti SONY je tu. Na nový
PlayStation se těšily miliony
lidí po celém světě a sluší se
poznamenat, že bylo oprav-
du na co. A čím že je PlaySta-
tion 5 tak úžasný?

Samotný design byl kom-
pletně přepracován, působí
velmi elegantně a týká se veš-
kerého příslušenství ke kon-

zoli. V základu se potkáte
s černobílou variantou. U Di-
gital Edition absence optické
mechaniky přinesla větší sy-
metričnost. Pokud vás dříve
vytáčelo dlouhé vyčkávání
při nahrávacích obrazov-
kách, budete jistě potěšeni
daleko vyšší rychlostí nahrá-
vání scén. O to se postará SSD
disk o kapacitě 825 GB spolu
s ostatním vyladěným hard-

warem. Jděte z akce do akce
bez únavného čekání! Do
nové dimenze ovládání se do-
stanete s ovladačemDualSen-
se, který nabídne s haptickou
odezvou věrnější zážitek
z her. Na ovladači vedle kla-
sických ovládacích prvků na-
leznete integrovaný mikro-
fon pro komunikaci s ostatní-
mi hráči a reproduktor. Těšit
se můžete i na celou řadu po-

pulárních herních sérií, na-
příklad Hitman 3, Grand Tu-
rismo 7, Marvels Spider-man
či Resident Evil 8. Konzole
PS5 je dostupná ve dvou zá-
kladních variantách, a to s op-
tickou mechanikou Blu-Ray
nebo bez, nazvanou Digital
edition.
Jak bývá u Sony zvykem, tě-

šit se průběžně můžete na ce-
lou řadu speciálních edic.

LegendárníMňága a Žďorp vy-
dává právě dnes akustické
dvojalbum Přístav Unplug-
ged. Jde o záznam koncertu,
který kapela odehrála za nou-
zového stavu 9. května v hos-
podě Přístav ve Valašském
Meziříčí. „Byl to náš první
akustický koncert v životě –
bez diváků, s kamerama za
zády a navíc v tý podivný at-
mosféře nemocné společnos-
ti. Ale užili jsme si ho, jak nej-
víc to šlo,“ vzpomíná zpěvák
Petr Fiala.
Mňága a Žďorp za 33 let

existence odehráli přes
3000 koncertů, přesto po
akustice sáhli až teď. „Nabíze-
lo se to už dlouho, ale nebýt
korony, asi bychom se do
toho vůbec nepustili,“ přizná-
vá frontman kapely. Kapela
během jara odehrála sérii je-
denácti on-line koncertů
a každý byl jiný.

Každoroční listopadové slevo-
vé šílenství je opět tu a i vy
jste si už určitě všimli nabí-
dek, kterými jsou poseta jak
všechna zákoutí internetu,
tak MHD a celá města.

Černým pátkem si společ-
nosti a prodejci s trochounad-
sázky připomínají nechvalně
známý krach newyorské bur-
zy roku 1929. Z této noční
můry zrozený svátek spotře-
bitelů je známý po celém svě-
tě, a tak se mu nevyhnou ani
zákazníci v České republice.
Abychom vám usnadnili ori-
entaci v přehršli svítících

akcí všude kolem, zaměřili
jsme se na tu, která stojí
opravdu za to.
V internetovém obchodě

Mironet si nechtěli nechat

vzít svou pověstnou modrou
barvu stáje, a proto si i svátek
slev přebarvili do modra. Sa-
mozřejmostí jsou zde i tema-
tické akce a jednou z nich je

výprodej konzolí a her Nin-
tendo. Konkrétně herní kon-
zole Nintendo Switch, která
v roce 2020 díky koronaviro-
vé pandemii zažila opravdo-
vý boom, je nyní v akci za
skvělou cenu 8499 korun.
K dostání je v parádních sle-

vách i spousta her a příslušen-
ství. Pokud tedy chcete na Vá-
noce obdarovat své blízké
úžasným herním zážitkem,
neváhejte. Pod heslem „Nin-
tendoBF2020“ na Mironetu
najdete všechny zmíněné sle-
vy na sortiment Nintenda.
Tak ať vám neutečou.

Úspěch české vědy

PlayStation 5. Prodeje začaly!

Profesorka Eva Zažímalová PAVLÍNA JÁCHIMOVÁ

Jak se člověk vyrovnává
s omezeními kvůli covi-
du-19? A jakmění naši psychi-
ku práce z domova a sociální
sítě? Nechybí nám lidský kon-
takt? Neztrácí se smysl na-
šich životů kdesi v záři moni-
torů? Sneseme izolaci? Mění
se to s věkem? Má to vliv i na
naše zdraví? O tom všem se
dočtete v novém vydání týde-
níku Téma.

Mňága a Žďorp ARCHIV

Věru zajímavá nabídka! 2x MIRONET

Nintendo Switch
v jedinečné akci

herní konzole / dokovací stanice a Joy-Cony
strhující 6.2” HD display / skvělá výdrž baterie

Nintendo Switch

www.mironet.cz

8.499,-

Dvojalbum.
Akustické díky
koronaviru

Nintendo. Modrý černý pátek

Téma. Co nám
dává samota
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VYVOZOVÁNÍ PRVNÍCH HLÁSEK
l, s, p, t, j, n

Pomůcku a návod poskytla www.tvorivaskola.cz

V minulém díle tohoto seriálu jsme si pomocí činnostního učení osvojili vyvozování prvních
hlásek a, e, i, o, u, m, a tento týden budeme pokračovat dalšími souhláskami l, s, p, t, j, n.
Pomocí činnostního učení češtiny si s dětmi osvojíte základy mateřského jazyka, a navíc se
u toho pobavíte.

Písmena rozstříhejte a přikládejte k obrázkům/věcem doma, vytvářejte skupiny obrázků/věcí k daným
písmenům.

• manipulace s písmeny podle pokynů – řazení vedle sebe, pod sebe, čtení v řádku, ve sloupci,
např. rodič diktuje písmeno, dítě vybírá písmeno

• doma společně hledejte věci/obrázky začínající na dané písmeno - pojmenovávání věcí/obrázků.
• vnímání první hlásky ve slovech + přiřazování písmen k věcem/obrázkům a obráceně
• rodič pokládá vhodná písmena mezi věci/obrázky a děti čtou vzniklé řady, např. s písmenem A,

I ve funkci spojky nebo O, U ve funkci předložky
• rodič k sobě přibližuje písmena „l“ a „a“ a nahlas říká „l –– a, la“. Ukazuje tak dítěti, jak spojením

písmen vzniká slabika „la“. Až to dítě pochopí, postup opakuje s dalšími samohláskami.

Písmena před vystřižením podlepte tvrdým papírem.

pro 1. třídu

L S P T J N

l s p t j n
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Reprezentanti po-
stoupili do Ligy A
i přes podzimní
změny sestavy
kvůli koronaviru.

Trenér fotbalové reprezenta-
ce Jaroslav Šilhavý považuje
výhru ve skupině B2 Ligy ná-
rodů a postup do elitní Ligy A
za malý zázrak vzhledem
k tomu, jak tým během všech
tří podzimních srazů zasáhl
koronavirus. Postup si fotba-
listé vybojovali po vítězství
2:0 nad Slovenskem.
„To, co jsme prožívali ten-

hle podzim, bylo neskutečné.
I po všech těch peripetiích,
které jsme absolvovali každý
sraz, jsme dosáhli na postup.
Všichni, kdo se na tompodíle-
li, zaslouží velký dík. Samo-
zřejmě hráči, realizační tým
i organizační pracovníci, kte-
ří řešili problémy vzniklé
s pandemií,“ řekl Šilhavý.
Kvůli dlouhé koronavirové

pauze se letos hrály reprezen-
tační zápasy jen na podzim.
Český tým postihly problémy
s covidem-19 při všech třech

srazech. V září dokoncemuse-
lo původní mužstvo po vítěz-
ství 3:1 na Slovensku do ka-
rantény a následný duel se
Skotskem odehrál narychlo
složený nový výběr. V říjnu
zase během srazu postupně
kvůli koronaviru vypadlo cel-
kem sedm hráčů i Šilhavý.
Mrzelo ho, že tým nemohl

oslavit postup s fanoušky.
„Přiznám se, že to bylo tako-
vé smutné bez diváků. Vzpo-
mínám si, jak jsme v Plzni
loni porazili Kosovo, postou-
pili jsme na Euro a spolu
s námi se radoval plný sta-
dion,“ podotkl.

Těší se na konfrontaci s nej-
lepšími evropskými celky
v Lize A. „Je to obrovskámoti-
vace. Samozřejmě nemůže-
me si myslet, že teď budeme
konkurovat týmům, jako je
Španělsko, Francie. To určitě
ne. Ale můžeme se od nich
učit a posouvat se dál dopře-
du. Jak hráči, tak my trenéři.
Z toho pohledu je to skvělé
pro celý český fotbalový ná-
rod,“ prohlásil Šilhavý.
U reprezentace zakončil

druhý rok svého působení.
„Když jsme před dvěma lety
nastupovali, dostali jsme za
úkol zachránit předešlou
Ligu národů, což se podařilo.
Další úkol byl postup na mis-
trovství Evropy, což se nám
taky podařilo. Další pak poku-
sit se o postup ze skupiny B,
a to se nám dnes taky podaři-
lo. Splnili jsme vše, co jsme
měli. Myslím, že to hovoří za
vše. Myslím, že i způsob hry,
kterým se prezentujeme, cel-
kem zapadá do moderního
fotbalu. Dost zápasů se i mu-
selo líbit divákům a věřím, že
to budeme ještě někam po-
souvat,“ dodal devětapadesá-
tiletý trenér, kterého s tý-
mem čeká příští léto odlože-
né Euro. ČTK

Cyklista Josef Černý zůstane
po rozpadu své současné stáje
CCC v elitní kategorii World
Tour. Úřadující mistr republi-
ky v časovce se pro příští sezo-
nu dohodl na smlouvě s belgic-
kým týmem Deceu-
ninck-Quick Step, kde bude
kolegou Zdeňka Štybara.
„Jsem moc šťastný, že budu

jezdit za jeden z nejlepších
týmů v pelotonu. Myslím, že
dokážu přispět k jejich slavné-
mu ‚vláčku‘ a pracovat vpře-
du, pokud bude potřeba. Také
jsem ukázal, že se dokážu
předvést sám, když mám dob-
ré nohy,“ připomněl Černý na
týmovém webu své vítězství
v 19. etapě Gira d’Italia. ČTK

Jaroslav Šilhavý ČTK

Krátce z fotbalu

Ve vazbě
Bývalý místopředseda Fot-
balové asociace ČR Roman
Berbr viněný z korupce
bude i nadále stíhán vazeb-
ně. Do vazby fotbalového
funkcionáře, který je jed-
ním z 20 obviněných v kau-
ze údajného ovlivňování vý-
sledků zápasů druhé a třetí
fotbalové ligy, poslal v říj-
nu Obvodní soud pro Pra-
hu 6. Berbr si podal stíž-
nost, o které včera jednal
odvolací pražský městský
soud. Podle dřívějších infor-
mací serveru SeznamZprá-
vy.cz měl pozitivní test na
covid-19. Kvůli tomu ho
převezli z Prahy do vazební
nemocnice v Brně. ČTK

Loučení už v prvním kole
Judista Pavel Petřikov (nahoře v bílém) při svém čtrnác-
tém a posledním evropském šampionátu vypadl v prv-
ním kole. Čtyřiatřicetiletý český reprezentant v kategorii
do 66 kilogramů na šampionátu v Praze nestačil na Srba
Strahinju Bunčiče. Úvodní zápas nezvládl ani David Pul-
krábek (dole v modrém), který ve váze do 60 kg podlehl
Salihu Yildizovi z Turecka. Nejlépe si z českých zástup-
ců včera vedla Věra Zemanová, jež po úvodní výhře nesta-
čila na nasazenou Bulharku Ivelinu Iljevovou. 2x ČTK

Auto-moto - poptávka
• KOUPÍM JAWA ČZ 500 350
250 SIMSON VELOREX PAV40
Staré motocykly i poškozené
nekompletní,nebo jen díly
Souček 777158819 228160

Čísla dne

14
Světová federace FIFA hodlá
zavést pravidla, jež by ochrá-
nila zaměstnanecká práva
fotbalistek v době mateřství.
Kluby by měly mít povinnost
umožnit svým hráčkám ales-
poň 14 týdnů mateřské pau-
zy, během nichž jim budou
platit alespoň dvě třetiny
smluvně dohodnuté mzdy.
Pokud by klub hráčce
poté, co otěhotní, ukončil
kontrakt, hrozí mu finanční
i jiné tresty. Regule by měla
v prosinci schválit rada
FIFA a platit by měly od
1. ledna.

Černý. Nový tým

„Malý zázrak“
českých fotbalistů

Baník v karanténě
Ligová fotbalová asociace
kvůli výskytu koronaviru
u fotbalistů Ostravy odloži-
la nejbližší dva ligové zá-
pasy Baníku doma se Slo-
váckem a s Libercem. Kraj-
ská hygienická stanice po-
slala slezský tým kvůli ší-

ření nemoci v mužstvu
na deset dnů do karanté-
ny. Problémy s koronavi-
rem postihly Slezany už
před reprezentační pře-
stávkou, onemocněli bran-
káři Jan Laštůvka s Vikto-
rem Budinským i trenér
Luboš Kozel s téměř celým
realizačním týmem.

Guardiola zůstává
Trenér fotbalistů Manches-
teru City Pep Guardiola
s anglickým klubem pro-
dloužil smlouvu o další
dva roky. Podle nového
kontraktu je španělský
kouč u Citizens vázán do
konce sezony 2022/23. ČTK

Požadujeme invalidní

důchod.

Mzda od 100 Kč/hod.

HLEDÁME ZAMĚSTNANCE

NA POZICE:

RECEPCE
AOSTRAHA

Tel.: 774 110 964

Práce - nabídka

Kancelář řádkové inzerce: Václavské
náměstí 1, palác koruna, Praha 1




